
POZDRAVY NAŠICH BOHOSLOVCŮ 
ANTONÍN MATYS 

Přátelé, 

zdravím vás všechny ze smaragdového ostrova. 

Rád bych vám všem ještě jednou poděkoval za prázdniny i milé 

rozloučení. Do semináře jsem dojel v neděli k večeru 8. 9. 

odpoledne a hned u dveří se mi dostalo milého přivítání.  

Hned v prvním týdnu nás čekal týdenní přednáškový maraton na téma: Žalmy, s cílem 

prohloubit osobní spiritualitu breviáře. V týdnu následujícím byla připravena 

rekolekce s emeritním biskupem Denisem Brennanem nebo společný workshop o 

synodalitě, která nás, křesťany 21. století, může naučit, jak být skutečným 

společenstvím lidí, v němž se všichni členové podílejí a zároveň mají možnost podílet 

na chodu a podobě církve. 

Je nás tu kolem 15-20 seminaristů z různých národností: Česka, Itálie, Číny, Nigérie, 

Ugandy, Mexika a Irska. Počasí je drsné, ale lidi moc přátelští.  

Jsem rád, že tu můžu být. Doufám, že povodně nezasáhly domovy ani rodiny nikoho 

z vás. 

Mějte se zatím hezky a hodně zdaru.  

Antonín 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

JAKUB SOBOTKA 

Milí farníci, 

pár posledních dní prázdnin jsem v září prožil v italských 

Dolomitech, když tam poslední den začínalo sněžit, vypadalo to 

jakoby už se zima hlásila o slovo, nicméně je to podzim, kdo 

přebral pomyslnou štafetu, což pro nás seminaristy znamená 

začátek dalšího formačního roku. Už tradičně jsme začali v 

klášteře v Poličanech, kde jsme absolvovali týdenní duchovní 

cvičení. Teď už jsme ale zabydleni zpět v pražském semináři a pomalu vstupujeme i 

do nového akademického roku. 

V semináři se každý rok výrazně mění náš kolektiv, někteří kluci končí svou formaci, 

někteří – jako Tonda – jdou studovat do zahraniční, jiní se naopak vrací nebo nastupují 

do prvního ročníku. Tentokrát máme ale ještě o jednu změnu navíc, máme totiž 

nového spirituála o. Radka Vašínka. 

Když jsme byli ještě v Poličanech, rád jsem vzpomínal na naši srpnovou pouť, kterou 

jsme podnikli s farností, stejně tak jako na další drobná setkání s vámi. Doufám, že 

jste mohli úplný závěr léta prožít pokojně a těším se opět někdy na viděnou. 

 

Jakub 

     

 

 

 


